
Zápis z členské schůze BD Bezdrevská 33
konané dne 10.5.2016

Předseda BD seznámil členy družstva s hospodařením a uzávěrkou za rok 2015- roční uzávěrka byla 
schválena a odsouhlasena členy družstva.

Hospodaření BD v tomto roce
-splátka úvěr zbývá .......................................3.933.523,38
-peníze na účtě ..............................................1.257.600,84
-peníze v pokladně ......................................... 33.229,-
neplatiče nemáme

Členové družstva byli seznámeni se všemi výdaji za opravy, apod... za rok 2015.
Došlo ke změně částky splátky úvěru od r. 2015 je nižší o 6000,- kč.

Přeplatky za rok 2015 byly odeslány na účty dne 6.5.2016,členové kteří platí hotově do pokladny převzali 
přeplatky osobně v hotovosti.
Nedoplatky jsou podle Stanov BD Bezdrevská 33 splatné do 30.6.2016

Dotazy a otázky členů družstva:
--------topení a závada na řídící desce budou dle domluvy s firmou Techem opraveny začátkem měsíce června 
t.r. jedná se o výměnu řídící desky, která je zastaralá a musí dojít k její modernizaci /topení se spouštělo 
samočině i v nočních hodinách/
--------dveře ve vestibulu -vadné brano -opraveno ještě před schůzí p. Brabcem, výměna za jiné a seřízení
--------návrh na pořízení nových kolostavů na jednu stěnu do kolárny, aby se vešlo větší množství kol - bude 
zjištěno zda lze koupit hotové, nebo nechat vyrobit.
--------dotaz na opravu výtahu - podána informace o částečné výměně desky z důvodu výpadků a znovu 
programování - bylo opraveno firmou LINE.
--------dotaz na energetický štítek domu - po zateplení a výměně oken je vyhovující

Členská schůze schválila hospodaření za rok 2015 a projednala nutné podněty a připomínky členů BD.
O ostatním jsou průběžně všichni informováni formou ústní nebo písemnou během roku a pokud dojde 
k závadám a problémům jsou pokud možno ihned řešeny představenstvem družstva.

BD dostalo nabídku na čištění fasády s tímto byli členové seznámeni.

Zápis z členské schůze provedl: Iralová- místopředseda BD dne 11.5.2016 


